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dochodowości.
Prokurator wojewódzki Adolf Le

wandowski przedstawił podstawowe 
działania profilaktyczne które w pra
cy prokuratury będą wyeksponowane 
i w sposób indywidualny ukierunkowa
ne. Podkreślił też, że zasada kontrady- 
ktoryjności w postępowaniu przygoto
wawczym będzie w dalszym ciągu rea
lizowana.

Adw. Józef Eichstaedt podał infor
macje dotyczące organizacji dwóch 
sympozjów w br. Przedstawił również 
propozycje co do ich tematyki. Nawią
zując do wystąpienia adw. W. Szyd
łowskiej stwierdził, że postulat przy
gotowania aplikantów adwokackich do 
pracy społecznej został uwzględniony 
w przygotowanym programie szkole
niowym dla aplikantów Izby bydgos
kiej.

Adw. dr Bronisław Koch zwrócił 
uwagę zebranych na inicjatyw”/ zmie
rzające do tego, żeby zapewnić adwo
katurze właściwe miejsce w procesie 
tworzenia i kształtowania prawa i je
go stosowania. Poinformował przy tym 
o pracach trwających w NR A w za
kresie nowelizacji prawa. Ponadto po
dziękował wszystkim współpracują
cym przy redakcji numeru bydgosko- 
-toruńskiego „Palestry”, a w szczegól
ności adw. J. Cieluchowi.

Adw. J. Gniewiewski, przemawiając 
w imieniu Naczelnej Rady Adwokac
kiej, ocenił pracę adwokatury bydgo
skiej. pozytywnie. Zadeklarował dalszą 
pomoc w staraniach o poprawę sytua
cji lokalowej adwokatury bydgoskiej. 
Bardzo pozytywnie ocenił organizowa
ne sympozja, których „twórcą” jest 
kol. adw. J. Eichstaedt. Podkreślił 
konieczność dalszego wzmożenia pracy

społecznej adwokatury i doprowadze
nia do modelu adwokata-społecznika.

Tow. Czesław Kluczyk przekazał 
serdeczne pozdrowienia od Ministra 
Sprawiedliwości. Podał również zebra
nym krótką informację na temat ak
tualnych prac i zamierzeń resortu w 
dziedzinie problematyki cywilistycznej 
i karnej.

W sprawie uchwalenia budżetu Iz
by i ustalenia wysokości składki rocz
nej na potrzeby Izby na 1978 r. głos 
zabrał skarbnik adw. Zdzisław Kucz
ma, uzasadniając poszczególne pozycje 
preliminarza budżetowego Izby oraz 
proponowane do uchwalenia wysokości 
składek na poszczególne Fundusze.

Po wysłuchaniu tych wyjaśnień 
zgłoszone wnioski zostały jednogłośnie 
uchwalone. Udzielono również absolu
torium Radzie Adwokackiej.

Jednogłośnie przyjęto też projekt 
uchwały opracowany przez Komisję 
Wnioskową a dotyczący warunków' lc- 
kalowych zespołów bydgoskich, pomo
cy adwokatów Izby w pracach Komisji 
NRA, odpłatności obron z urzędu, ce
lowości istnienia dyżurnych punktów 
pomocy prawnej. Ponadto adwokaci 
Izby bydgoskiej z całą stanowczością 
zaprotestowali w specjalnej uchwale 
przeciwko zamiarom wprowadzenia w 
Europie broni neutronowej.

W wolnych wnioskach adw. Jan 
Cieluch podkreślił szczególną rolę adw. 
dra B. Kocha jako kierownika Zespo
łu redakcyjnego numeru bydgoskiego 
„Palestry”.

Atmosfera obrad Zgromadzenia by
ła rzeczowa, a tok obrad sprawny.

adw. Edward Turczynowicz

Izba kielecka

S y m p o z j u m  a p l i k a n t ó w  a d 
w o k a c k i c h  w A m e l i ó w c e  k o 
ł o Ki e l c .  W dniach od 15 do 24 ma
ja br. odbyło się w Ameliówce koło 
Kielc sympozjum szkoleniowe dla ap’i-

kantów Izb: częstochowskiej,. katowic
kiej, krakowskiej, rzeszowskiej, zielo
nogórskiej i kieleckiej. Celem sympo
zjum było przeprowadzenie zajęć z za
kresu prawa karnego, zarówno matę-
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rialnego jak i procesowego. Wykła
dowcami na sympozjum byli zarówno 
prawnicy praktycy, jak i naukowcy, 
reprezentujący zwłaszcza Zakład Me
dycyny Sądowej w Krakowie. W ra
mach wykładów poruszono następujące 
problemy przez wymienionych niżej 
referentów:
1) prezes NRA dr Zdzisław Czeszejko- 

Sochacki — „Sposób formułowania 
i zadawania pytań oskarżonym i 
świadkom”;

2) wiceprezes NRA dr Władysław Po
ciej — „Współpraca obrony z bieg
łymi psychiatrami”;

3) sędzia SN Tomasz. Majewski — 
„Przegląd aktualnego orzecznictwa 
SN w zakresie prawa karnego ma
terialnego”;

4) prof. UJ dr Stanisław Waltoś — 
„Wybrane zagadnienia polskiego 
procesu karnego”;

5) docent UJ dr Andrzej Zoll — 
„Wybrane zagadnienia prawa kar
nego materialnego”;

6) pracownik naukowy Zakładu Me
dycyny Sądowej w Krakowie dr 
Trela — „Zagadnienia wybrane z 
zakresu medycyny sądowej”;

7) pracownik naukowy Zakładu Me
dycyny Sądowej w Krakowie mgr 
Lisowski — „Zagadnienia wybrane 
z zakresu medycyny sądowej — 
Metoda badania powstawania ob
rażeń cielesnych i narzędzia zbrod
ni (epidiaskop)”.
Problemy poruszone w referatach 

wywołały dyskusję, podczas której ap
likanci prezentowali często własne, 
bardzo oryginalne poglądy, dotyczące 
omawianych zagadnień.

Zajęcia były tak zorganizowane, że
by mogły umożliwić aplikantom właś
ciwe skorzystanie z tematyki prelekcji 
z jednoczesnym uwzględnieniem aspe
ktu wypoczynkowego. Obejmowały one 
5 godzin zajęć przedpołudniowych i po
południowych, a wolny 'czas został wy
korzystany na wycieczki w piękne oko
lice Ameliówki.

W zajęciach wzięło udział 28 ąpli- 
kantów, którzy niewątpliwie wiele sko
rzystali ze stojących na wysokim po
ziomie wykładów. Aplikanci zamiejs
cowi poznali dodatkowo uroki ziemi 
kieleckiej.

adw. Stanisław Szufel

Izba krakowska
1. Dnia 6 maja 1978 r. odbyło się w 

sali posiedzeń Rady Narodowej m. 
Krakowa doroczne Z g r o m a d z e 
n i e  D e l e g a t ó w  Wojewódzkiej Iz
by Adwokackiej w Krakowie. Mini
stra Sprawiedliwości reprezentował 
prezes Sądu Wojewódzkiego w Krako
wie mgr Henryk Szwaczkowski. Z za
proszonych gości przybyli: prezes NRA 
adwokat dr Zdzisław Czeszejko-So- 
chacki, zastępca Kierownika Wydziału 
Administracyjnego Komitetu Krakow
skiego PZPR mgr Franciszek Koło
dziej, wiceprzewodniczący Komitetu 
Krakowskiego SD Izabella Marzec-Sty- 
rna, przedstawiciel Komitetu Miejskie
go SD w Tarnowie Paulina Szatko, 
prezes Sądu Wojewódzkiego w Tarno
wie mgr Jan Blat, wiceprezes Sądu 
Wojewódzkiego w Nowym Sączu mgr

Henryk Trunow, zastępca prokurato
ra wojewódzkiego w Krakowie mgr 
Bronisław Balawender, wicewojewoda 
w Nowym Sączu Janusz Pieczkowski, 
wiceprezes OKA w Krakowie Maksy
milian Budziwojski.

Zebranie zagaił w dłuższym wystą
pieniu dziekan Rady Adwokackiej w 
Krakowie adw. Stanisław Warcholik. 
Uczczono pamięć kolegów zmarłych 
w okresie sprawozdawczym i pamięć 
prof. UJ dra Antoniego Walasa, który 
przez szereg lat był adwokatem wpi
sanym na listę adwokatów w Krako
wie, a którego pogrzeb odbywał się 
właśnie w dniu zgromadzenia delega
tów.

Na przewodniczącego zgromadzenia 
został wybrany adw. Stefan Krawczuk 
z Nowego Sącza. Do Prezydium weszli


